

Notulen MR vergadering van donderdag 19 april

Aanwezig:

Ouders: Siebolt Bennema, Arjo Bierman, Mark Swaanen, Jan van Mameren.

Leerkrachten: Reina Klouwen, Reinoud Bos, Gerry Staarink

Directie: Paul van Lummel

Gast: hr. Jansen (vader van Rein uit gr. 5b)=alleen aanwezig bij het punt formatie en groepsverdeling, Aleida Nota (team)

Directiepunten:

Korte samenvatting van de powerpoint presentatie van Paul (directeur) over de groepsverdeling en formatie van volgend schooljaar.

Het team heeft deze presentatie afgelopen dinsdag gezien en daarna is er advies gegeven. Dit wordt meegenomen door MT.

Komend schooljaar krijgen we **21.0560 FPE** (dit is nu 22.5733).

Dit betekent dat we een tekort hebben van -1,5173.

We leveren het volgende in:

Herplaatsing van juf Marielle (nu instroom)	0,8008	
Mix en match van juf Charlotte	0,6216	
Minder werken van juf Cindy en Manon	0,2479	totaal: – 1,422 FPE

Hoe verdelen we de FPE (volgens afspraak van Meerkring):

de overhead: directeur	1,55	
IB	1,24 (80 lln=1dag IB)	
ICT	0,15 (1 ochtend)	
Conciërge	0,21 (heeft de J.vdV niet)	
Administratie	0,42	
	subtotaal 3,57	
leerkrachten, incl. vaklkr.	17,49	totaal: 21,06 FPE

Voorstel bekostiging voor de Joost van den Vondel:

1 directeur fulltime	1,55	
IB (4 dagen)	0,9272	
ICT (1 dagdeel)	0,15	
Teamleiders (2 dagen)	0,5372	
Administratie	0,42	totaal 3,57 FPE

Opmerkingen:

- Dit schooljaar had de IB-tijd voor 3 dagen, nu uitbreiding. Dit is nodig i.v.m. toenemende zorgstructuur. (ontwikkelperspectief en meer zorg binnen school). Jolanda kan geen uitbreiding krijgen, er komt vanuit het team 1 dag IB bij.
- Geen conciërge, hebben we nu ook niet.
- Geen mogelijkheden voor RT. Formatie wordt in de groepen gezet, van leerkrachten wordt verwacht dat ze binnen de groep zorg bieden. Effect van RT, 1x per week is minimaal.
- Vraag of de vele studiedagen van invloed zijn op het aantal FPE, dit is niet het geval, heeft hier niets mee te maken.
- Mocht er een directeur voor 4 dagen komen, moeten er taken binnen het MT verdeeld worden.
- De nieuwe directeur houdt zich aan deze afspraken.

Dus er is een klein formatie te kort.

Met de 17,49 kunnen we 16 groepen formeren. Dit betekent dat we 1 groep inleveren en de instroomgroep. (nieuwe instroomgroep start in januari 2013)

Verdeling van de groepen voor komend schooljaar:

(leerlinggetallen zijn ongeveer)

Groep 1a 27 lln:(helpt van instroom) 13 + 14 instomers t/m nov.

Groep 1b 28 lln.(helpt van instroom) 13 + 15 instomers t/m nov.

In januari start een instroomgroep.

Groep 2a 27 lln.

Groep 2b 30 lln.

Groep 3a 29 lln.

Groep 3b 24 lln.

Groep 4a 26 lln.

Groep 4b 25 lln.

Groep 5 29 lln.

De huidige groepen 4a en 4b worden verdeeld in gr. 5 en gr. 5/6

Groep 5/6 28 lln

De huidige groep 5b wordt gr. 6 aangevuld met lln. uit gr. 5a

Groep 6 28 lln.

De huidige gr. 5a wordt verdeeld over gr. 6 en de 5/6.

Groep 7a 25 lln.

Groep 7b 27 lln.

Groep 7c 23 lln

Groep 8a 21 lln.

Groep 8b 29 lln.

Opmerkingen:

• *Directie wil voor de meivakantie naar de ouders communiceren over de groepsverdeling. Met name voor de ouders van groep 5 en 6.*

• *Op de informatieavond van groep 5 b in januari heeft Annemiek toegezegd dat er een voorkeur is om 6/7 te combineren. Leerkrachten uit deze groepen hebben juist advies gegeven om 5/6 te combineren.*

• *Belangrijk om een goed en duidelijk verhaal naar ouders te vertellen (communicatie is heel belangrijk!)*

• *De beoordeling wie in een combinatieklas komt, gebeurt op basis van deskundigheid van het team. Ouders de mogelijkheid geven om in gesprek te gaan met de leerkrachten deze beslissing. Is het kind geschikt voor een combinatieklas is van belang.*

• *Welke leerkracht is geschikt voor de combinatieklas? In principe moet iedereen dit kunnen. Wel kijken naar de motivatie van de desbetreffende leerkracht en/of deze het aan kan.*

• *Belangrijk dat het hele team elkaar ondersteunt, verantwoordelijk is.*

• *Op vraag van gast (hr. Jansen) de MR heeft over combigroepen al eerder gesproken en staat hier achter. Het standpunt om zoveel mogelijk homogene groepen te maken, is niet mogelijk met dit formatiebudget.*

• *Als agendapunt voor volgende jaren: Zinvol om na te denken bij het formeren van nieuwe groepen. We laten groepen nu zoveel mogelijk intact, kunnen we groepen ook elk jaar opnieuw samenstellen om zo goed mogelijk zorg, werkbaarheid e.d. evenredig in de groepen te verdelen?*

De personeelsverdeling over de groepen volgt nog, hier heeft het team afgelopen dinsdag nog inbreng in gehad.. MT gaat hier mee aan de slag.

Er wordt gevraagd bovenstaande (Formatie en Verdeling groepen) tav de gekozen uitgangspunten expliciet naar kandidaat directeur te verwoorden en hem/haar zich daarover te laten uitspreken. Jan en Arjo bieden aan naar de tekst te kijken met daarin de uitleg aan ouders tav de Combi-klas keuze.

Lokalen:

Het totaal aantal lokalen op de hoofdlocatie is 17, op de dependance 4. Op termijn (hopelijk jan

2013) wordt de dependance opgeheven en kunnen deze groepen naar het hoofdgebouw. Het hoofdgebouw wordt uitgebreid met 2 lokalen met een dubbel gebruik (BSO/ onderwijslokaal). Teamkamer wordt verplaatst naar het huidige BSO lokaal.

We hopen dat de verbouwing start na de zomervakantie. Voorstel om geen gebruik te maken van de 2 bestaande lokalen beneden (HV) in verband met overlast tijdens de verbouwing.

Welke groepen starten op de dependance (tijdelijk tot de verbouwing klaar is)?

Annemiek heeft herhaaldelijk toezeggingen gedaan aan de ouders van de groepen 5a en 5b, dat er geen gr. 6 op de dependance komen. Om de rust voor gr. 5a en 5b te bewaren is het zware advies van de MR om de combi 5/6 en gr. 6 op de hoofdvestiging te laten beginnen. Ouders verwachten meer problemen (kinderen gaan van school) als deze toezegging aan de ouders van de groepen 5a en 5b niet nagekomen wordt. Een combi 5/6 i.p.v. 6/7 valt met een goede en heldere onderwijskundige onderbouwing ook goed uit te leggen aan de ouders.

Dit zou betekenen dat net als anders de groepen 4 en evt. 5 op de dependance moeten starten.

Verbouwing:

De werkgroep is vandaag bijeen geweest. Werkgroep bestaat uit Paul, Aleida, Ak, Bernadette (team), Mark (MR), Martien (Meerkring), SRO (?)

Voor de meivakantie wordt de bouwvergunning aangevraagd. De tekening was nog niet klaar.

Gevraagd wordt wie de projectleider is vanuit de MR? Wie trekt dit, zodat de planning ook wordt gehaald? Paul van Lummel zal dit traject volgen.

Personeel

Saskia komt langzamerhand reïntegreren. (snuffelen), is afgelopen week even op school geweest. Bernadette is nu pijnvrij en wil graag starten. Zij komt af en toe op school. Tot de hemelvaart is vervanging geregeld.

Overblijf:

Het team heeft een afsprakenlijst gekregen van de overblijf. Deze mailt Paul door naar de MR.

Er is nog geen afstemming geweest met Sabine (TSO) en directie, personeel dependance. Sabine heeft nog niet het initiatief genomen voor een afspraak.

Benoemingsadviescommissie:

De werkgroep Jolanda (MT), Stance (team), Siebolt (MR), Louwrik en Willem (Meerkring) heeft met Moving Mountains een kennismaking, terugblik, profiel opstelling gedaan.

De advertentie heeft in de Volkskrant gestaan. Moving Mountains doet de voorselectie. De werkgroep komt 9 mei bijeen voor een sollicitatiegesprek training. In mei worden de sollicitatiegesprekken gepland. Deze worden door de 5 personen uit de werkgroep gedaan. Dit is tevens de benoemingscommissie. Afspraak is dat lid achter de benoeming moet staan, anders gaat deze niet door.

Verdere agendapunten:

Notulen vorige vergadering:

Opmerking:

- Gerry was niet aanwezig, maar blijft wel in de MR voor komend schooljaar.
- Meerkring heeft gekozen voor kwaliteitstool MMS, hier worden de directeurs van Meerkring nog in geschoold.

Paul (directeur) verlaat de vergadering.

Mededelingen:

geen

Ingekomen stukken:

Info MR (blad), afschrift ING rekening.

GMR

Toelichting op Raad van toezicht van Meerkring. Formatie is geregeld op Meerkring niveau. Het kan zijn dat er nog enorme bezuinigingen aan gaan komen vanuit het Ministerie van Onderwijs. Er is zoveel mogelijk gewerkt met wat men nu weet.

Stage Siebolt:

Siebolt gaat vanaf volgende week stage lopen op de Joost van den Vondel, dit is hem gevraagd in overleg met Paul. Stage als schoolleider. (2dagen per week) Mocht er sprake zijn van belangenverstremgeling dan stelt Siebolt voor om voor dit unt terug te treden uit de MR. De MR heeft geen problemen met deze stage, we denken dat Siebolt dit prima kan combineren met zijn MR taak.

Actieplan

Jan heeft een actieplan gemaakt van de MR voor aanvraag van geld. Siebolt overlegt dit met Paul. De toezegging is gedaan om het geld te storten.

Nieuwe rekening:

Leo en Cynthia hebben een rekening geopend bij de Triodosbank. We vragen ons af, waarom de huidige rekening niet is gehandhaafd? Vraag aan Leo om uit te zoeken, wie er nu de laatste handteken bevoegdheid had op de ING rekening. Navragen bij ING/ Er staat nog geld en ???we kunnen er nu niets mee.

Emails MR:

Gerry biedt zich aan om de mailbox te beheren. Reinoud gaat dit uitleggen aan Gerry en zorgt dat ze toegang krijgt.

Verkiezing MR:

In principe hebben we 1 ouder nodig, Siebolt treedt af. Leo regelt de verkiezing. Vanuit het team wordt onderling geregeld wie in de MR gaat. Reina stopt, Reinoud misschien, Gerry blijft, Bernadette?, Cynthia? Aleida wil volgend schooljaar in de MR en woont nu alvast de vergaderingen bij.

Formatiebeleid:

In onderling gesprek komt nogmaals het volgende naar voren:

Maak combi-beleid.

Belangrijk om goed te communiceren naar de ouders, vooral van de groepen 5 (en de groepen die in een combi komen).

Annemiek heeft op 31 jan. een verslag gemaakt van de info-avond. Leo heeft dit verslag binnen de MR rond gestuurd. De vraag is of Paul dit verslag heeft. Reina stuurt dit door naar Paul.

Advies om vooral niet groep 5/6 en gr. 6 op de dependance te laten beginnen (dit gaat leerlingen kosten)

Advies om gr. 4 en 5 op de dependance te laten beginnen.

De combi 5/6 heeft de instemming van de MR (groepsverdeling).

Belangrijk om de vinger aan de pols te houden bij de verbouwing. ! Persoon aanwijzen die dit gaat doen.

Rondvraag:

Jan:

De indeling van de website betreffende MR is niet handig, hoe kan dit beter. Siebolt neemt hierover

contact op.

Arjo (namens Leo):

Kan er geen geld geleend worden bij de OV Joost om in alle groepen digiborden te plaatsen? Dit kan niet.

Drukken de financiën van de Leonardo op de begroting van Meerkring? Nee, zijn kosten neutraal.

En de Da Vinci? Nee, hier wordt een bijdrage voor gevraagd, van ouders.

Wie gaat Siebolt opvolgen? Binnen de MR is er niemand die zegt wel voorzitter te willen worden.

Het team vindt het belangrijk dat een ouder voorzitter wordt.

Notulant: Gerry